
حاشیه ها و دستاوردهای سفر تاج
به استان(۱)

تاج رئیس فدراسیون فوتبال دو روز به اردبیل سفر کرد و بعد از
دیدار و گفتگو با مسوولین ورزش و فوتبال رفت تا در ارتباط با
سرنوشت فوتبال استان بعد از سال ها بلاتکلیفی تصمیم گیری بکند.

این سفر،مسایل،حاشیه ها،حرف و حدیث ها و دستاوردهای مختلف داشت.
پرداختن به همه آنهادر یک مطلب امکان پذیر نیست.بنابراین به

تدریج به برخی از نکات قابل توجه این سفر اشاره خواهیم کرد.
اما قبل از پرداختن به مسایل ابتدا به عزیزانی که بعد از انتشار
مطالب بساط تهمت، ناروا و هتک حرمت را باز خواهند کرد و تحت
عناوینی چون فوتبال اردبیل به طرفداری ازهیات  استان؛ ما را

میهمان عناوین مختلف خواهند کرد

باید بگوییم که همه گفته ها و نوشته های ما دارای دلیل و مستندات
کافی است و بهتر خواهد بود که آقایان سینه چاک ،جواب منطقی بدهند
و افکار عمومی را در جریان بگذارند. باید آقایان بدانند که دیگر
حنای آنها رنگی ندارند.چرا که در زیر نقاب ،فحش دادن و هتک حرمت
کردن می تواند کار هر کسی باشد. مرد آن بوده و خواهد بود که اگر
مطلبی می نویسد و یا ناسزایی می گویدو یا به نوشته های ما اعتراض
دارد جرئت به خرج بدهد و همتی بکند و اسم خود را در مطلبش قید

بکند. این که کسی نتواند آشکارا و به وضوح سخن بگوید و با پیشانی
باز از گفته هایش دفاع بکند نشان دهنده باطل بودن ادعا و حرف های

بی پایه آنها می باشد.

دروغ گفتن و تهمت زدن کار مرد های مرد نیست. مرد آن است که امضای
خودش را در زیر نوشته هایش بگذارد و در هر مکان و لحظه ای از

ادعاهای خود دفاع بکند.
ما نمی توانیم ادعا بکنیم که همه گفته ها و نوشته های ما درست و
عاری از هرگونه خطا می باشد . اگر به اشتباه خود پی ببریم این
شهامت را داشته و داریم که از محضر همه خوانندگان نشریه و ورزشی
ها عذرخواهی بکنیم و هیچوقت به مانند برخی ها بر حرف های بی مدرک
و اعمال نسنجیده خود پافشاری نکرده و خود را عاری از خطا نمی
دانیم. حاشیه های این سفر و برداشت هایی که از کنار هم گذاشته
شدن بسیاری از موارد حاصل شده است را خواهیم نوشت و مسلما اگر
دوستان کانال نویس هوادار و طرفدار حاکمان فوتبال جوابی داشته
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باشند و آن را به ما ارسال بکنند انعکاس آنها وظیفه ما بوده و
خواهد بود و در نهایت امیدواریم آقایان حداقل بعد از سفر تاج و
برخی دوستانشان به استان در روش برخورد با منتقدان تجدید نظر
بکنند و با مدد گرفتن از راه و رسمی عقل پسند و تاثیرگذار در
راستای باز شدن گره های فوتبال اردبیل همکاری کنند. منتقدان را
دشمن خونی حافظ نشینان به حساب نیاورند و حداقل به نظر و افکار و
استدلال آنها احترام بگذارندوبه جای ناسزا گفتن و تهمت زدن و
رفتارهای غیر انسانی برای هرچه بیشتر روشن شدن مسائل از راه منطق

وارد  بشوند.
استقبال از تاج در فرودگاه

استقبال از تاج در فرودگاه در شان مردم منطقه و فوتبال استان
نبود. بیشتر نفرات حاضر چهره های نام آشنایی نبودند. از بزرگان
فوتبال حاج مسعود هوشمندی،مصطفی فیروزی و بهنام دولت  مشاهده می
شد. می گفتند که هوشمندی و فیروزی را اداره کل ورزش و جوانان
دعوت کرده و بهنام دولت نیز به عنوان یکی از اعضای هیات فوتبال

استان به استقبال آمده بود.
چرا بزرگان فوتبال به این مراسم دعوت نشده بودند؟ آیا همه بضاعت
فوتبال استان و سرمایه بزرگان آن ،همان تعداد محدود می باشد؟ چه
سیاسـتی در پشـت اینگـونه تفکـرات لانـه کـرده اسـت؟ آیـا حضـور
بزرگان،زحمت کشیده ها و شناخته شده های فوتبال منطقه برای برنامه
ها، اهداف و نقشه های عده ای ،ضرر و زیان می تواند به همراه

داشته باشد؟
این که گفته می شود بین فوتبالی ها و بزرگان این رشته با هیات
فوتبال استان فاصله ایجاد کرده اند مدرکش همان سفر تاج به استان
است که در هیچ برنامه ای توجهی به بزرگان و پیراهن پاره کرده های
این رشته نشد. آیا از آنهایی که از مالک بابک درخواست رزومه می

کنند می توان بیشتر از این انتظار داشت؟
دوستان تعریف می کردند که برخی ها در فرودگاه طوری رفتار کرده
اند تا از نزدیک شدن غیر خودی هابه رئیس فدراسیون جلوگیری بکنند.
می گفتند به رضا آستانه که به حق زحمت فوتبال و فوتبالی ها را در
سرعین را تحمل می کند و آشنایی قبلی نیز با تاج دارد، اجازه داده
نشده است که برای انتقال تاج به سرعین اقدام بکند. این اتفاق در
حالی افتاده است که آستانه رئیس هیات فوتبال سرعین و زیر مجموعه

هیات استان می باشد.
به هر حال در همان گام اول در فرودگاه مشخص شد که وقتی ادعا می
شود در فوتبال استان به پیشکسوتان ،بزرگان و پیراهن پاره کرده ها
بی توجهی می شود و حتی برخی از اعضای هیات فوتبال و مدعیان خدمت



با نام و قیافه پیشکسوتان آشنا نیستند به اثبات رسید . آیا
پیشکسوتان فوتبال و کارنامه دارها در فوتبال شایسته حضور در

فرودگاه و ملاقات با رئیس فدراسیون نبودند؟
 
 
 


